

E-Caring[©] Services Application Form

Please complete this form in BLOCK letters and return by email at <u>admin@yinkosmart.com</u>, or fax at +852 3164-5293, or mail, or approaching our 24-hour Service Centre in person at Room 1506, Yuen Long Trading Centre, 33 Wang Yip Street West, Yuen Long, N.T. Should you have any queries, please liaise with our Customer Service Hotline at +852 2116-0228.

請用正楷填寫此表格,並通過電子郵件發送至 admin@yinkosmart.com,或傳真至 +852 3164-5293,或 郵寄,或親自前往位於新界元朗宏業西街 33 號元朗貿易中心 1506 室的 24 小時服務中心。如有任何疑問,請致電客戶服務熱線 +852 2116-0228。

Confidential

Information of Applicant 申請人資訊		
Name 名字		Contact Number 聯繫電話
Mail Address 郵件地址		E-mail Address (Option)電子郵 件地址(可選)
Type of ID	ID Number	
HKID Card 香港身份證		
Passport 護照		
Business Registration 營業登記		
Certificate of Incorporation 公司註冊證[登記 執照]		
Signature of Applicant 申請人簽名		Date 日期
Information of End-User 終端用戶資訊		
Name 名字		Contact Number 聯繫電話
Name 名字 Residential Address 住宅地址		Contact Number 聯繫電話 E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選)
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香	巷身份證號碼/護照	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可
Residential Address 住宅地址	巷身份證號碼/護照	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選)
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼(可選)	巷身份證號碼/護照	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選)
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼(可選) Age(Option)年齡(可	巷身份證號碼/護照	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選)
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60		E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選)
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年龄(可 選) 0-3 4-11	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香約號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60 76 or above	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60 76 or above Emergency Contact 緊急聯繫人	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性 Female 女性
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香約號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60 76 or above	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60 76 or above Emergency Contact 緊急聯繫人 Name 名字	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性 Female 女性 Contact Number 聯繫電話
Residential Address 住宅地址 HKID Card Number / Passport Number (Option)香 號碼 (可選) Age(Option)年齡(可 選) 0-3 4-11 21-40 41-60 76 or above Emergency Contact 緊急聯繫人	12 - 20	E-Mail Address (Option)電子郵 件地址(可選) Nationality (Option)國籍(可 選) Gender (Option)性別(可選) Male 男性 Female 女性



E-Caring[©] Services Application Form

Application No: Personal Information Collected Statement 申請編號: 個人資訊收集聲明

Please note that the fields of information (unless marked as option) must be provided before we can provide you with the subscribed services. You may choose not to provide the optional information, but the end-user's experience may be affected if we do not have such relevant information to offer you with the personalized services.

請注意,在我們為您提供訂閱服務之前,必須提供資訊字段(除非標記為可選項)。您可以選擇不提供 可選資訊,但如果我們沒有此類相關資訊為您提供個性化服務,最終用戶的體驗可能會受到影響。

Your personal data and other information that you provided and the other information collected, generated and/or complied by us about you from time to time subsequently will be collected, used, and retained by **HONG KONG YINKO TECHNOLOGY CO. LIMITED** in accordance with the statutory requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap 486 of the Laws of Hong Kong) and other applicable laws, guides, rules and regulations.

您提供的個人資料和其他資訊,以及我們後續不定期收集、生成和/或遵守的有關您的其他資訊,將由 銀科香港科技有限公司根據個人資料(隱私)條例(香港法律第486章)和其他適用法律、指南、規則 和法規的法定要求收集、使用和保留。

Your personal data may be disclosed to, or retained, or used by business partners of **HONG KONG YINKO TECHNOLOGY CO. LIMITED** for purposes related to the provision of the E-Caring[©] services and other purposes to which you have consented at any time. We may also be ordered by government authorities and court of law in different jurisdictions to disclose the data to comply with legal obligations and duties imposed on us.

您的個人資料會被銀科香港科技有限公司的業務合作夥伴獲取或用於提供 E-Caring©服務和您隨時同意 的其他目的。我們也可能會被不同司法管轄區的政府部門和法院要求公開這些數據,以履行我們承擔的 法律義務和責任。

Our websites and apps use cookies or similar tracking tools on your device(s) or mobile phone(s) for us to personalize the user experience, and/or maintain your identity across multiple webpages and/or internet sessions. Our websites and apps are initially set up to accept cookies. You can opt-out of or delete historical cookies by changing the settings on your web or mobile browsers, however, if you do so, you may find that certain features on your websites and/or our apps do not work properly.

我們的網站和應用程式在您的設備或手機上使用 Cookie 或類似的定位工具,以便我們為您提供個性化 用戶體驗,和/或在多個網頁和/或互聯網會話中維護您的身份。我們的網站和應用程式最初設置為接受 Cookie。您可以通過更改網路或移動流覽器上的設置來選擇退出或刪除歷史 Cookie,但是,如果您這樣 做,您可能會發現您的網站和/或我們的應用程式上的某些功能無法正常工作。

Subject to your rights indicated by marking in the relevant box below or leaving it unmarked, we may use your personal data (including without limitation, your name, contact particulars, location data and other profiling data), for the purpose of direct marketing, including sending you notices and/or updates about privileged offers, benefits and promotions to the E-Caring[©] services as well as other products and/or services that provided by the **HONG KONG YINKO TECHNOLOGY CO. LIMITED**.

除非您在下面相關方框中做出標記表明您的權利或不做標記,否則我們可能會使用您的個人數據(包括 但不限於您的姓名、聯繫方式、位置數據和其他分析數據)用於直接行銷目的,包括向您發送有關 E-Caring© 服務的優惠、福利和促銷活動以及由香港銀科科技有限公司提供的其他產品和/或服務的通知和 /或更新。

I object to the proposed use and/or disclosure of my personal data for direct marketing as stated above by the following services:



E-Caring[©] Services Application Form

E-Caring[®] services Other products and/or services provided by the HONG KONG YINKO TECHNOLOGY CO. LIMITED 我反對上述關於將我的個人數據用於直接行銷的提議使用和/或披露,涉及以下服務: E-Caring[®] 服務 銀科香港科技有限公司提供的其他產品和/或服務

You have a right to withdraw your consent to the use of your data for direct marketing purpose (if given) at any time. You are also entitled to access, correct or enquire about your personal data being held by us. For any such request, please do so by writing to **HONG KONG YINKO TECHNOLOGY CO. LIMITED** at Room 1506, Yuen Long Trading Centre, 33 Wang Yip Street West, Yuen Long, N.T.

您有權隨時撤回您對於將您的數據用於直接行銷目的的同意(如果已給出)。您還有權訪問、更正或查 詢我們持有的您的個人數據。對於任何此類請求,請寫信至香港新界元朗宏業西街 33 號元朗貿易中心 1506 室的銀科香港科技有限公司。